

Title (en)

METHOD FOR PRODUCING GLASS FIBER.

Title (de)

VERFAHREN ZUM HERSTELLEN VON GLASFASERN.

Title (fr)

PROCEDE DE PRODUCTION DE FIBRES DE VERRE.

Publication

**EP 0148848 A1 19850724 (EN)**

Application

**EP 84901715 A 19840416**

Priority

- US 51388683 A 19830714
- US 51389083 A 19830714
- US 51389483 A 19830714

Abstract (en)

[origin: WO8500356A1] A process for making glass fibers comprising supplying a stream of molten glass to a rotating rotor (50); discharging said glass through orifices in said rotor (50) as a plurality of primary streams; and attenuating said primary streams into fibers, said rotor (50) being fabricated from a superalloy by a process comprising hot isostatically pressing the superalloy material sufficient to substantially increase the high-temperature service capability of the rotor (50); and electropolishing said rotor (50) to at least partially remove the sharp edges and discontinuities in the orifices (55) to reduce or eliminate the amount of break-in time otherwise required.

Abstract (fr)

Procédé de production de fibres de verre comportant l'alimentation d'un jet de verre fondu à un rotor rotatif (50), la décharge dudit verre par des orifices pratiqués dans ledit rotor (50) pour former une pluralité de jets primaires et l'atténuation desdits jets primaires en fibres, ledit rotor (50) étant fabriqué à base d'un super alliage selon un procédé comportant un pressage isostatique à chaud du matériau du superalliage suffisant pour accroître sensiblement les capacités de fonctionnement à haute température du rotor (50) et le polissage électrolytique dudit rotor (50) afin d'enlever au moins partiellement les bords tranchants et les discontinuités des orifices (55) en vue de réduire ou d'éliminer la période d'intercalage qui serait autrement nécessaire.

IPC 1-7

**C03B 37/04; C03B 37/095**

IPC 8 full level

**C03B 37/04** (2006.01); **C03B 37/08** (2006.01); **C03B 37/095** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

**C03B 37/04** (2013.01 - KR); **C03B 37/047** (2013.01 - EP); **C03B 37/0805** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8500356 A1 19850131**; AU 2860684 A 19850207; CA 1203382 A 19860422; EG 16094 A 19881031; EP 0148848 A1 19850724; IT 1176206 B 19870818; IT 8421090 A0 19840524; IT 8421090 A1 19851124; KR 850001126 A 19850316

DOCDB simple family (application)

**US 8400592 W 19840416**; AU 2860684 A 19840416; CA 456118 A 19840607; EG 38684 A 19840624; EP 84901715 A 19840416; IT 2109084 A 19840524; KR 840004155 A 19840714